

IMPORTANT NOTICE | تنويه هام

عزيزي المستثمر،

تبعاً لعملية تحويل الأعمال المصرفية الخاصة بالأفراد من بنك الإثمار ش.م.ب (مقفلة) إلى بنك السلام ش.م.ب في 2022، فإننا نحيطكم علماً بأنه تم تحديث رقم الحساب المصرفي الدولي (IBAN) الخاص بكم وفقاً للبيانات المستلمة من بنك السلام ش.م.ب. وأنه في حال رغبتكم تغيير رقم حسابكم المصرفي المسجل لدى شركة البحرين للمقاصة إلى رقم حساب مصرفي دولي (IBAN) آخر، يرجى تحديث استمارة طلب استلام الأرباح وإرسالها إلى شركة البحرين للمقاصة عبر عنوان البريد الإلكتروني edividend@bahrainclear.com التالي

في حال عدم استلام طلب التحديث في موعد أقصاه 15 يناير 2024 فإن ذلك سيعتبر بمثابة موافقة من قبلكم على التغيير الوارد أعلاه.

لمزيد من الاستفسار يرجى التواصل معنا على **17108751** أو عن طريق البريد الإلكتروني: edividend@bahrainclear.com.

Dear investor,

Subsequent to the transfer of banking business related to individuals from Ithmaar Bank B.S.C (closed) to Al Salam Bank B.S.C in 2022, we would like to inform you that your IBAN account number has been updated based on the registered information received from Al Salam Bank B.S.C. If you would like to change your account number registered with Bahrain Clear to another IBAN account number, please provide Bahrain Clear with the updated e-dividend Form and revert back to us via the following email address: edividend@bahrainclear.com

Kindly ensure submitting your IBAN update request by no later than 15 January 2024. In the event that Bahrain Clear does not receive any IBAN update request, please be informed that this will be considered as an acceptance of the above change.

For further inquiries, please contact us on **17108751** and email: edividend@bahrainclear.com.